
Protokół nr 25/20 
z posiedzenia Komisji 

Zdrowia i Pomocy Społecznej 
z dnia 29 października 2020 roku 

Komisja obradowała w składzie: 

1. BARBARA BURY- Przewodnicząca Komisji 
2. ZOFIA KRZEMIŃSKA 
3. MAREK CHART 
4. ANDRZEJ MARACH 
5. IWONA SIKORSKA 
6. TOMASZ FIFIELSKI 
7. KRZYSZTOF SZYMANOWICZ 

Zaproszeni goście: 

Przewodnicząca Komisji otworzyła obrady od godz. 12:32, następnie przedstawiła 

przesłany wcześniej porządek obrad. Członkowie Komisji nie wnieśli uwag do 

przesłanego porządku obrad. 

1. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały dotyczącej 

określenia zadań, na które przeznacza się środki Państwowego Funduszu 

Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych dla Powiatu Sępoleńskiego, wraz ze 

wskazaniem wysokości tych środków na rok 2020 . 

2. Sprawy wniesione, wolne wnioski. 

3. Zakończenie. 

Ad. 1. 

Elżbieta Maziarz-Rudnik przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały 

dotyczącej określenia zadań, na które przeznacza się środki Państwowego Funduszu 

Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych dla Powiatu Sępoleńskiego, wraz ze wskazaniem 

wysokości tych środków na rok 2020 . 



Radny A. Marach zapytał o zapotrzebowanie na sprzęt rehabilitacyjny? 

E. Maziarz-Rudnik odpowiedział, że środki jeszcze są, można wnioskować. 

Radna Z. Krzemińska zapytała o ilość wniosków na likwidację barier architektoniczny. 

Ile wynosi dofinansowanie? 

E. Maziarz-Rudnik wyjaśniła, że nie ma w tej chwili informacji w tym zakresie. 

Przedstawi na następne posiedzenie komisji. 

Wyjaśniła, że dofinansowanie jest uzależnione od dochodu, od ceny towaru. Komisja 

ustala poszczególne kwoty dofinansowanie uwzględniając wszystkie kryteria. 

Członkowie Komisji zaopiniowała projekt uchwały jednogłośnie. 

Ad. 2. 

Radny T. Fifielski zapytał o wykorzystanie salki, która mieści się przy Al. 600-lecia. 

E. Maziarz - Rudnik salka jest wykorzystana odbywają się tam badania psychologa, 

spotkania rodziców rodzin zastępczych. 

Radny A. Marach prosi o zestawienie wykorzystania sali ( ile spotkań, ile osób 

uczestniczyło). 

W dalszej części odniósł się do aktualnej liczby epidemiologicznej w powiecie. Na dzisiaj 

243 zdiagnozowano pozytywnie, skok o 7 osób. Aktywnych 120 osób, ozdrowieńców 

123, szpital 8. Wspomniał o funkcjonowaniu punktu poboru wymazów. Narodowy 

Fundusz Zdrowia płaci tylko za wynagrodzenie pracowników i pobór materiału. 

Pozostałe koszty stoją po stronie samorządów. 

Radny T. Fifielski życzyłby sobie, aby wdrożyć także badania komercyjne pod kątem 

Covid. 

Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodnicząca Komisji Zdrowia i Pomocy Społecznej 

zamknęła posiedzenie o godz. 13. 56. 

Protokółowała: 

Ad. 3. 
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